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Protokół 

z posiedzenia Komisji Edukacji Kultury i Sportu

w dniu 26 października 2009 roku

Obecni

1. Dominik Penar Przewodniczący obecny
2. Andrzej Mentel Z – ca Przewodniczącego nieobecny
3. Krystian Dąbrowski obecny
4. Marian Kita obecny
5. Hanna Szotowska nieobecna
6. Danuta Walczak obecna
7. Mirosław Kędzierski obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli 

Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska, Skarbnik Miasta Urszula Polak Wałek, dyr. MOSIR Henryk Michalski 

Tematy posiedzenia Komisji 

1. Analiza działalności MOSIR
2. Propozycje do budżetu miasta na rok 2010 w zakresie Edukacji Kultury i Sportu
3. Opiniowanie materiałów sesyjnych
4. Sprawy różne

Pkt. 1

Analiza działalności MOSIR 

Temat omawia dyr. MOSIR  Henryk Michalski

Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu Dominik Penar        
Czy są pytania



1. Przewodniczący Komisji Dominik Penar   – Jak wygląda stan techniczny obiektów należących do 
MOSIR, czy są potrzebne w najbliższym czasie jakieś inwestycje, w czym można by ewentualnie 
państwa wspomóc finansowo

Odpowiedzi udziela dyr. Henryk Michalski – Obiekty, które posiadamy trzeba docieplić 
i wyremontować każdy z nich wymaga jakichś inwestycji 

2. Radna Danuta Walczak – Gdzie znajduje się podest sceniczny, który został zakupiony, remont 
garażu na ul. Sportowej co to jest za garaż, ilu jest pracowników w MOSIRZE, jak wygląda sytuacja 
z basenem

Odpowiedzi udziela dyr. Henryk Michalski – Podest znajduje się w hali, to są 2 garaże należą do nas
wymieniliśmy dach na jednym z nich, mamy łącznie 18 pracowników 8 pracowników administracji i 
10 pracowników obsługi, jeśli chodzi o basen dzierżawca dba o teren basenu i zawsze na okres letni 
jest przygotowany ( maluje basen, czyści, i utrzymuje go w okresie letnim )

3. Radny Marian Kita – Jak wygląda na dzień dzisiejszy dzierżawa tego hotelu jaki mamy z tego czynsz 
miesięczny, jakie są możliwości aby klub sportowy ten hotel przejął, przy hali miał być poszerzony 
parking czy dzieje się coś w tej sprawie, co z zapasami jak wygląda sytuacja

Odpowiedzi udziela dyr. Henryk Michalski – to musi klub sportowy się wypowiedzieć, dzwoniliśmy 
do trenera z Dąbrowy Górniczej ale odmówił natomiast w Czeladzi nie znaleźliśmy nikogo kto by 
miał takie uprawnienia

Dyskusja dot. hotelu

w dyskusji udział wzięli

1. Przewodniczący Komisji Dominik Penar  
2. dyr. MOSIR  Henryk Michalski
3. Radna Danuta Walczak
4. Radny Marian Kita
5. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska 

Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu Dominik Penar        
Czy są pytania

Pytań nie było

pkt. 2

Propozycje do budżetu miasta na rok 2010 w zakresie Edukacji Kultury i Sportu

Temat omawia Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu Dominik Penar    
2. Radna Danuta Walczak
3. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska



4. Radna Danuta Walczak
5. Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek
6. Radny Marian Kita
7. Radny Mirosław Kędzierski

pkt. 3

Opiniowanie materiałów sesyjnych

Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu Dominik Penar  
Czy są uwagi do materiału dot. przyjęcia do wiadomości informacji o stanie realizacji zadań oświatowych
Gminy Czeladź za rok 2008 / 2009 w tym o wynikach sprawdzianów i egzaminów w Szkołach Podstawowych 
i Gimnazjum dla, których organem prowadzącym jest Gmina Czeladź

Opiniowanie materiału sesyjnego

4 głosy za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujących się 

Analiza działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Czeladzi

4 głosy za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujących się 

Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu Dominik Penar  
Odczytuje pismo kierowane do Starostwa Powiatowego dot. prowadzenia zajęć w Zespole Szkół Ponad 
Gimnazjalnych nr. 2

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska
2. Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu Dominik Penar    
3. Radna Danuta Walczak
4. Radny Marian Kita
5. Skarbnik Miasta Urszula Polak - Wałek

pkt. 4

Sprawy różne

Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu Dominik Penar  
Odczytuje wniosek : Komisja Edukacji Kultury i Sportu  wnioskuje o wprowadzenie zadania budowa nowego 
żłobka w dzielnicy Piaski w wieloletnim planie inwestycyjnym



Głosowanie za przyjęciem wniosku

2 głosy za
2 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujących się 

Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu Dominik Penar  
Odczytuje wniosek : Komisja Edukacji Kultury i Sportu wnioskuje o przygotowanie harmonogramu inicjatyw
oraz imprez miejskich na rok 2010 organizowanych na terenie obiektu przy ul. Trznadla 1. - Trafic

Głosowanie za przyjęciem wniosku

4 głosy za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujących się 

Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu Dominik Penar  
Odczytuje wniosek : Komisja Edukacji Kultury i Sportu wnioskuje o stworzenie od stycznia 2010 roku
na terenie  CH M1 w Czeladzi całorocznego punktu informacyjnego 

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska
2. Radny Marian Kita 
3. Radna Danuta Walczak
4. Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu Dominik Penar    

Głosowanie za przyjęciem wniosku

3 głosy za
0 głosów przeciw
1 głosów wstrzymujących się 

Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu Dominik Penar  
Odczytuje wniosek : Komisja Edukacji Kultury i Sportu wnioskuje o umieszczeniu informacji na temat 
potrzeby zatrudnienia trenera sekcji zapasów działającej na terenie Hali MOSIR

Głosowanie za przyjęciem wniosku

4 głosy za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujących się 



Dyskusja

na temat otwartego biegu rodzinnego

1. Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu Dominik Penar    
2. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska
3. Radna Danuta Walczak

Radna Danuta Walczak Składa podziękowania dla Z -ca Burmistrza Anny Ślagórskiej

Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu Dominik Penar  
zamykam posiedzenie komisji

    protokołował                                                                                                           Przewodniczący
Krystian Załęczny            Komisji Edukacji Kultury 
                                                                 i sportu

    Dominik Penar

W załączeniu lista obecności radnych i wykaz wniosków


